

8.—M. l'échevin Barbeau se présente devant le Bureau et demande, au nom du 73^{ème} Bataillon, l'usage gratuit de la Salle de l'Hôtel de Ville de la Ville St-Paul, pour ce soir.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'accorder ladite demande.

9.—(28943) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, recommandant le vote d'un crédit de \$11,550 pour l'achat de 10,500 pieds de boyaux pour l'usage des Casernes de Tétreaultville, Parc Terminal et Bordeaux, ladite recommandation étant faite pour donner suite à une résolution du 17 septembre 1915, à ce sujet.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant le vote de ladite somme pour les fins ci-dessus.

10.—(29115) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, au sujet de la demande de M. Louis St-Aubin, pour l'octroi d'une police acquittée.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi, pour rapport.

11.—(28925) Soumis un rapport de l'Architecte Payette, au sujet de la plainte faite par certains tailleurs de pierre à l'emploi de MM. John Quinlan & Co.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer à l'Officier des Salaires Raisonables, pour rapport.

12.—(29101) Soumise une communication de M. M. Desmarès, au sujet du renouvellement de son contrat pour la vente de rafraichissements sur l'Île Ste-Hélène.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Parcs, pour rapport.

13.—(29119) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, au sujet de la demande de M. D. Corbeil pour l'octroi d'une police acquittée.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi, pour rapport.

14.—(29067) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, recommandant d'accepter la démission du pompier Victor Brochu, à compter du 18 septembre 1915.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'accepter ladite démission.

15.—(29068) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, recommandant le renvoi, pour cause, à compter du 18 septembre 1915, du pompier Théophile Brouillette.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

16.—(29039) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, demandant de faire payer par la Ville les frais encourus dans la cause de Tremblay & al. vs. la Cité de Montréal et T. O'Connell & al. mis en cause.

8.—Ald. Barbeau appeared before the Board and asked on behalf of the 73rd Battalion for the use of the St. Paul Town Hall for this evening.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To grant said request.

9.—(28943) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that an appropriation of \$11,550 be voted for the purchase of 10,500 feet of hose for the use of the Tétreaultville, Terminal Park and Bordeaux fire-stations, said recommendation being made in pursuance of a resolution adopted on the 17th September 1915, in this connection.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To report to Council, recommending that said sum be voted for the above purposes.

10.—(29115) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, anent the application made by Mr. Louis St-Aubin, for a paid-up policy.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department, for a report.

11.—(28925) Submitted a report from Mr. Payette, Architect, anent the complaint made by certain stone-cutters in the employ of Messrs. John Quinlan & Co.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To refer the same to the Fair Wages Officer, for a report.

12.—(29101) Submitted a communication from Mr. M. Desmarès, concerning the renewal of his contract for the sale of refreshments on St. Helen's Island.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To refer the same to the Superintendent of Parks, for a report.

13.—(29119) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, anent the application from Mr. D. Corbeil for a paid-up policy.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To refer the same to the Law Department, for a report.

14.—(29067) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that the resignation of Mr. Victor Brochu, fireman, be accepted, the same to date from the 18th September 1915.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To accept said resignation.

15.—(29068) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that Mr. Théophile Brouillette, fireman, be dismissed for cause, said dismissal to date from the 18th September 1915.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said recommendation.

16.—(29039) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, asking that the costs in the case of Tremblay & al. vs. the City of Montreal and T. O'Connell & al., respondents, be paid by the City.